
ODBORNIKI SPRAŠUJEJO

TAPISON JE »FUČ«
ODBORNIK J^že Kenk je na 50. seji obeh
zborov opozoril na nevzdržno stanje, zaradi
katerega bo telovadnica gimnazije Šentvid
kmalu neuporabna. Tapison, ki je bil polo-
žen na priporočilo Visoke šole za telesno
kulturo, je namreč popolnoma razpadel. V
odgovoru je bilo rečeno, da se je razpad
verjetno začel zaradi neustreznih kemičnih
čistilnih sredstev, zato garancijski zahtevek
ne pride v poštev. Strokovnjaki bodo ta po-
jav preučili.

ČE NE ZLEPA, PA ZGRDA
JANEZA Zlatnarja je zanimalo, kaj je bilo že
storjenega za izboljšanje zraka, ki ga vztraj-
no onesnažujeta Toplarna in Tiki. Obema
podjetjema so, kakor je bilo rečeno, že spo-
ročili pritožbe prizadetih občanov in so ver-
jetno že začeli razmišljati o sanaciji faz v
delovnem procesu, ki povzročajo največje
onesnaženje. Ce pa tega ne bodo storili, bo
treba obe podjetji prijaviti republiški in-
špekciji, ukrepi pa bodo s sprejemom novega
republiškega zakona precej ostri . . .

ČE ODBORNIKU Nl NERODNO
ODBORNIK Janko Šinkovec je predlagal,
naj bi se odborniki sestajali z volivci vsaj
4 do 5-krat letno, da bi se tako lažje pogo-
vorili o perečih problemih. Odbornik Milan
Vratič se je z njim povsem strinjal, toda sa-
mo v primeru, da odborniku ni nerodno priti
pred volivce, tako kot recimo tistemu v KS
Hinko Smrekar, kjer v tej mandatni dobi
ni bila zgrajena niti ena sama komunalna
naprava. Da bi se pa na zborih volivcev po-
govarjali samo o pomanjkanju sredstev, to
seveda ne gre. . .

NOVIČLAN
KADROVSKA komisija je sprejela sklep, da
skupščini občine predlaga razrešitev Janeza
Dolenca, člana sveta za urbanizem, ker se
ne udeležuje sej. Namesto njega je komisija
predlagala imenovanje Milana Potočnika, u-
pokojnega gradbenega tehnika in aktivnega
delavca pri reševanju komunalno-urbanistič-
nih vprašanj pri svetu KS Vižmarje-Brod.


